

Title (en)

Process for manufacturing a base provided with hair attached between an upper layer and an inner layer and extending outwardly at the front part of the base.

Title (de)

Verfahren zum Herstellen einer Montur, bei der zwischen einer Ober- und Unterschicht Haare befestigt sind, die nach vorne aus der Montur herausragen.

Title (fr)

Procédé de fabrication d'une monture pourvue de cheveux fixés entre une couche supérieure et une couche inférieure et qui s'étendent sur le devant de ladite monture.

Publication

**EP 0173759 A1 19860312 (DE)**

Application

**EP 84110492 A 19840904**

Priority

EP 84110492 A 19840904

Abstract (en)

1. Method for the production of a hairpiece which as a top layer comprises a structure of mesh material or foil adapted to the head shape (14) with hairs (6) fastened to it and projecting upwards out of it and as a bottom layer (3) has at least in the face area (15), a marginal portion (4) of foil and/or fabric, hairs (5) which project forwards out of the hairpiece (1), being secured between the top and bottom layers (2, 3) characterized in that the forwardly projecting hairs (5) are separate from the upwardly projecting hairs (6) and are initially joined to the underside (16) of the top layer (2) and that in further operation, the bottom layer (3) forming the marginal portion (4) and consisting of a hardenable fluid foil or a solid adhesive foil or fabric, is bonded to the hairs (5) secured on the underside (16) of the top layer (2).

Abstract (de)

Bie dem Verfahren zur Herstellung einer Montur (1), die als Oberschicht ein der Kopfform (14) angepaßtes Gebilde aus Maschenware oder Folie aufweist und als Unterschicht (3) mindestens im Gesichtsbereich (5) eine Randzone (4) sind zwischen der Ober- und Unterschicht (2, 3) Haare (5) befestigt, die nach vorn aus der Montur (1) herausragen. Es werden die nach vorn herausragenden Haare (5) zuerst von unten (16) mit der Oberschicht (2) verbunden, und in einem weiteren Arbeitsgang eine Klebestelle (7) auf die auf der Montur befestigten Haare aufgebracht, wobei diese Klebestelle gleichzeitig die Randzone (4) bzw. Unterschicht (3) bildet. Damit wird eine besonders verstärkte und dehnungsstabile Randzone ausgebildet. Es sind hierbei keinerlei Außenkanten der Ober- und/oder Unterschicht erkennbar, so daß sich ein natürliches Aussehen ergibt.

IPC 1-7

**A41G 3/00**

IPC 8 full level

**A41G 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41G 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3520309 A 19700714 - LANE STANLEY S, et al
- [AD] DE 3126613 A1 19830127 - BERGMANN GMBH & CO KG [DE]
- [A] GB 1111278 A 19680424 - RAYMOND PEARLE
- [A] FR 2286611 A1 19760430 - EUROPA GROUP INC [US]
- [A] US 3590831 A 19710706 - BUCHHEIT LEON J A

Cited by

JP5689555B1; GB2288976A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0173759 A1 19860312; EP 0173759 B1 19890301; AT E40938 T1 19890315; DE 3476846 D1 19890406**

DOCDB simple family (application)

**EP 84110492 A 19840904; AT 84110492 T 19840904; DE 3476846 T 19840904**